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Inleiding
Een paar maal per jaar organiseert Medemblik een feestelijke ontvangst voor groepen echtparen die 
50 jaar gehuwd zijn. Ook krijgen zij aan hun huisadres een boeket bloemen. Dit is een opvolging van 
de vroegere persoonlijke bezoeken van de burgemeesters in de tijd vóór de fusie.
Zowel in de doelgroep als daarbuiten rijzen vragen over dit fenomeen. De hoofdlijn is waarom we 
dit eigenlijk (nog) doen en hoe we er tegenaan kunnen kijken nu steeds meer mensen oud worden 
als alleenstaande, resp. in andere samenlevingsvormen.

1. Op welk beleid zijn de collectieve ontvangsten van 50-jaar-gehuwden gebaseerd? Als 
er geen beleid is, wat is dan de reden dat dit gebeurt?

antwoord In 2013 is er een beleid opgesteld over de 50-jaar-gehuwden(Z-13-31221). Vanaf 2013 
is het de traditie om dit gebundeld met alle echtparen te vieren, net zoals het thuis 
bezoeken van 60-, 65- en 70-jaar-gehuwden. Het collectief uitnodigen van de 50-jaar-
gehuwden is naast de feestelijke sfeer ook praktisch ingegeven omdat thuis bezoeken 
te veel tijd zou kosten.

2. Bent u van mening dat het organiseren van feestelijkheden voor 50-jarige huwelijken 
wel een taak voor de gemeente is? Wilt u uw antwoord toelichten?

Antwoord Ja, wij zijn van mening dat dit een taak is voor de gemeente. Het vieren van deze 
mijlpaal hoort traditiegetrouw bij de burgemeester in de rol van burgervader.

3. De ontvangsten roepen het gevoel op van een huldiging voor een prestatie. Maar 
steeds meer mensen zullen in de toekomst oud worden als alleenstaande, resp. in een 
andere samenlevingsvorm. Zou het dan niet consequent zijn ook aan hen aandacht te 
besteden?

Antwoord Er wordt aan diverse bewoners aandacht besteed. De burgemeester gaat op bezoek 
bij 100-jarige inwoners, de oudste inwoner en echtparen die 60, 65 en 70 jaar 
getrouwd zijn. Het bezoeken van bewoners die op een andere manier samenleven dan 
in het huwelijk is lastiger omdat de registratie daarvan beperkt is. Het achterhalen 
van de benodigde informatie is moeilijk en bewerkelijk als mensen niet geregistreerd 



partner zijn, bijvoorbeeld een LAT-relatie hebben of alleen wonen. Het enige wat 
dan bekend is, is hoeveel mensen op een adres wonen. De burgemeester besteedt 
daarnaast bijvoorbeeld via werkbezoeken tijd aan bewoners die door bijzondere 
omstandigheden eenzaam zijn of iemand (plotseling) verloren hebben.

4. Kunt u bij benadering aangeven welke bedrag aan uitgaven met de ontvangst en 
boeketten is gemoeid, incl. de ambtelijke capaciteit?

Antwoord In 2013 waren de kosten lager. Dit verschil komt door de inflatie en het groeiende 
aantal echtparen waardoor het gemeentehuis geen geschikte locaties meer is, maar 
hier een externe locatie voor gezocht moet worden. Afhankelijk van het aantal 
echtparen zijn de kosten nu €20.000-25.000 (ambtelijke capaciteit totaal 60 uur). 
Daar staat tegenover dat het benaderen van ruim 200 echtparen per jaar voor een 
persoonlijk bezoek meer ambtelijke capaciteit vraagt dan het organiseren van één 
evenement. In theorie kost dat de burgemeester maximaal 200 uur per jaar excl. 
reistijd. Kosten voor bloemen, oorkondes e.d. blijven hetzelfde.


